

在新的一年,上海大厦祝您虎年大吉,虎蹄为您开财路, 虎尾为您拂忧愁,虎耳为您撞鸿运,虎背为您驮康寿!

Promotion 促销信息



Broadway Mansions Family Gathering Dinner 上海大厦邀您团圆守岁合家欢

During this New Year Eve of the Lunar Calendar, Broadway Mansions Hotel offers an array of choices for you to have the perfect family gathering dinner.

Priced from RMB5888 plus 15% surcharge per table on 17th-19thF Banqueting Room, our Family Gathering Dinners are elaborately prepared by our award winning Chefs.

If you decide to prepare a feast at home for your family and friends on Chinese New Year, our specially packaged Family Gathering Hampers presented by Broadway Mansions Hotel are the best choice for you.

Family Gathering Hamper for ten persons RMB798 Family Happiness Hamper for six persons RMB488 For reservations and details, please call 63246260 ext.2357.

又至岁末,上海大厦诚邀您与您的家人到酒店的17-19楼观景度岁合家欢。

每桌人长前5888元起(加收15%服务费),不仅可以品尝由酒店主厨特别主理的年夜饭大餐,更可欣赏浦江两岸在岁末的璀璨景致。 想在家里守岁,感受一家人团聚的幸福与温馨,却为准备年夜饭的菜式而一愁莫展。 上海大厦为您奉上精心设计的二款年夜饭礼盒,将料理变得简单,让您体验动手做菜 的乐趣。

团圆饭礼盒(10人用量)798元

合家欢礼盒(6人用量)488元

预订或了解详情,请拨打63246260-2357



A Special Romance besides the Garden Bridge 情人桥边的浪漫

Valentine's Day Set Dinner in Belle Vue Western Restaurant on 2nd floor

- Priced at RMB1088 net per couple on Feb.14th, 2010
- Seven selected dishes presented by our award-winning western cuisine **Executive Chef**
- Two complimentary glasses of sparkling wines for couple
 A long stemmed rose for lady and a box of chocolate for gentleman

A Romantic Night Package at RMB1588 net only for Valentine's Day (Feb.14th, 2010) including:

- Valentine's Day Set Dinner for one couple
 One night of Deluxe Room with Bund View
 Buffet Breakfast for two on the next day

Romantic Western Set Menu for White Day from Belle Vue Western Restaurant on 2nd floor

- Priced at RMB988 net per couple on Mar.14th, 2010
 Seven selected dishes presented by our award-winning Executive Chef
 Two glasses of sparkling wines for couple
 A long stemmed white rose for lady and a box of white chocolate for